
 
 
Betreft: internetconsultatie wildlijst 
 
Peize, juni 2022 
 
Geachte minister Van der Wal, 
 
Mijn verontwaardiging over uw voornemen om de jacht op hazen in de provincie Groningen te 
sluiten is groot. Ik jaag al 40 jaar op boerengrond direct ten noordoosten van de stad Groningen. In 
de loop der jaren heb ik nogal wat fluctuaties gezien in het aantal aanwezige hazen. De grote lijn is 
dat er nu veel meer hazen voorkomen dan zo’n 40 jaar geleden! 
Ik verwonder me er dan ook ten zeerste over dat het rapport van de Vereniging van Zoogdierkunde 
met heel andere telgegevens komt opdraven, beargumenteerd op basis van “bijvangst” haas- en 
konijngegevens tijdens het tellen van vogels in natuurgebieden.  
De gronden om de jacht op haas op basis van deze gegevens te sluiten zijn onvolledig en 
ondeugdelijk gemotiveerd en daardoor zeer discutabel! 
Temeer eveneens niet wetenschappelijk is onderbouwd waarom de jaren ’50 als referentiejaar 
dienen. Hierdoor komt de betrouwbaarheid van het rapport in het geding. 
 
Ik nodig u en uw ambtenaren uit om zelf een kijkje te nemen in mijn jachtveld. U bent van harte 
welkom. 
 
Ik verneem graag van U. 
 
Vriendelijke groet, 
 
 


